



PERBADANAN KEMAJUAN KRAFTANGAN MALAYSIA
(Agensi di Bawah Kementerian Pelancongan, Seni dan Budaya)

KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA

Sebut harga adalah dipelawa kepada **PEMBEKAL TEMPATAN** yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan (MoF) dalam kod bidang berkaitan sebagaimana di bawah:

1	TAJUK SEBUT HARGA	SEBUT HARGA BAGI PERKHIDMATAN MEMBEKAL DAN MENYEDIA MAKANAN BERMASAK HALAL KEPADA PELAJAR ASRAMA INSTITUT KEMAHIRAN TENUN PAHANG DIRAJA TENGKU AMPUAN BESAR MERIAM (IKTPD), PEKAN, PAHANG
2	NO. SEBUT HARGA	PKKM/PHG/S/71/2024
3	SYARAT KELAYAKAN	Berdaftar dengan Kementerian Kewangan (MoF) Kod bidang: 040103 – Makanan Bermasak (Islam)
4	HARGA DOKUMEN	RM10.00 (TIDAK DIKEMBALIKAN) Secara Tunai atau Bank Draf/ Kiriman Wang/ Wang Pos Atas Nama Perbadanan Kemajuan Kraftangan Malaysia
5	TAKLIMAT/ LAWATAN TAPAK	Tarikh : 18 November 2024 (Isnin) Masa : 10.00 pagi Tempat : Institut Kemahiran Tenun Pahang Diraja Tengku Ampuan Besar Meriam, Kompleks Budaya Kg. Pulau Keladi, 26600 Pekan, Pahang. (Kehadiran adalah diwajibkan)
6	TARIKH TUTUP	25 November 2024 (Isnin) Sebelum Pukul 12.00 Tengah Hari

1. Dokumen sebut harga hanya akan dikeluarkan kepada pembekal yang sah dan menghadiri taklimat/lawatan tapak sahaja. Pembekal (pemilik syarikat yang dinamakan) hendaklah membawa dokumen-dokumen **ASAL dan SALINAN** Sijil Akuan Pendaftaran dengan Kementerian Kewangan (MoF) yang masih sah untuk semakan.
2. Taklimat adalah **DIWAJIBKAN**. Hanya **PENAMA** di dalam Sijil Akuan Pendaftaran dengan Kementerian Kewangan (MoF) sahaja yang boleh menghadiri lawatan tapak atau taklimat sebut harga dan **TIDAK BOLEH** mewakili pegawai lain.
3. Dokumen sebut harga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul berlakri, dengan 'No Rujukan Sebut Harga' dituliskan di sebelah kiri sampul yang dimasuki. Dokumen hendaklah dipos atau dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga yang disediakan sebelum atau pada pukul 12.00 tengah hari pada tarikh sebut harga ini ditutup di alamat berikut:

Institut Kemahiran Tenun Pahang Diraja
Tengku Ampuan Besar Meriam
Kompleks Budaya Kg. Pulau Keladi
26600, Pekan, Pahang
Tel: 09 – 422 1612